

Title (en)

Pollutants breathing protection equipment.

Title (de)

Giftstoffatemschutzausrüstung.

Title (fr)

Equipement de protection respiratoire contre les polluants.

Publication

EP 0528733 A1 19930224 (FR)

Application

EP 92402304 A 19920819

Priority

FR 9110495 A 19910821

Abstract (en)

The equipment, intended to be used at low altitude, comprises a face mask (10) fitted with an atmospheric gas supply comprising a filter (22), a fan (24) for compensating for the pressure drop due to the filter, and a hose (12), as well as a self-contained electrical supply source for the fan, supplying a nominal voltage V0. The electric motor (34) of the fan (24) is provided so as to supply under the nominal voltage V0 an air flow rate greater than that necessary for the wearer at rest, and very much less than the flow rate required in the case of abnormal activity. The equipment furthermore comprises a pressure sensor (36) piloting a temporary increase in the voltage supplied to the motor (34) of the fan when the overpressure existing in the equipment with respect to ambient pressure is less than a specified value. <IMAGE>

Abstract (fr)

L'équipement, destiné à être utilisé à basse altitude, comprend un couvre-face (10) muni d'une alimentation en gaz atmosphérique comprenant un filtre (22), un ventilateur (24) de compensation de la perte de charge due au filtre et un conduit souple (12) ainsi qu'une source électrique autonome d'alimentation du ventilateur, fournissant une tension nominale V0. Le moteur électrique (34) du ventilateur (24) est prévu de façon à fournir sous sa tension nominale V0 un débit d'air supérieur à celui nécessaire au porteur au repos et très inférieur au débit requis en cas d'activité anormale. L'équipement comprend de plus un capteur de pression (36) commandant une augmentation temporaire de la tension appliquée au moteur (34) du ventilateur lorsque la surpression qui règne dans l'équipement par rapport à l'ambiance est inférieure à une valeur déterminée. <IMAGE>

IPC 1-7

A62B 18/00

IPC 8 full level

A62B 18/00 (2006.01)

CPC (source: EP US)

A62B 18/006 (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [X] EP 0413555 A1 19910220 - SABRE SAFETY LTD [GB]
- [X] EP 0352938 A2 19900131 - RACAL SAFETY LTD [GB]
- [X] EP 0334555 A2 19890927 - SABRE SAFETY LTD [GB]
- [Y] GB 2103095 A 19830216 - HINCHLIFFE RICHARD HASTILOW [GB]

Cited by

FR2709066A1; FR2705899A1; AU682024B2; US10391337B2; US8936022B2; WO2005028009A1; US10137320B2; US11130008B2; US11883598B2; US8973576B2; US9662463B2; US9868001B2; US10940280B2; US7913692B2; US8375944B2; US8844524B2; US9586016B2; US10549057B2; FR2838974A1; US8667962B2; US9381318B2; US10363385B2; US11547820B2

Designated contracting state (EPC)

DE GB SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0528733 A1 19930224; EP 0528733 B1 19960911; CA 2076408 A1 19930222; CA 2076408 C 19970114; DE 69213620 D1 19961017; DE 69213620 T2 19970220; FR 2680467 A1 19930226; FR 2680467 B1 19970404; US 5318020 A 19940607

DOCDB simple family (application)

EP 92402304 A 19920819; CA 2076408 A 19920819; DE 69213620 T 19920819; FR 9110495 A 19910821; US 92833992 A 19920812